

## Referat styremøte 31.10.2022

Tilstede: Lasse Harms, Heidi Gundelsby, Anne Lise StorkjØrren, Linn-Jeanette Krogstad Johansen og Camilla Rødland

Frafall: Kate Rieber Terjesen og Mette Folmer Ystrøm

### 69/22 Godkjenning av referat

- Godkjent
- Anne-Mari har snakka med de involverte i saken som det ble meldt bekymring om på MT. Alt er OK.
- De siste vannprØvene etter Håkon har klora er mye bedre enn tidligere. Men fortsatt noen høye verdier som gjør at det fortsatt ikke er godkjent som drikkevann.
- Ormespyd er tatt inn. Og georginer er tatt hånd om.
- Klubbskilt er ankommet klubbhuset, og står nå i garasjen.
- Kommunen har gitt oss tommel opp ifht graving til fiberkabel. Vi må sørge for kabelpåvisning, slik at det ikke oppstår uØnskede situasjoner ved gravingen.

### 70/22 Økonomi

- God økonomi
- 377 medlemmer
- Vi må huske å søke strømstØtte, dersom ikke det er gjort.
- Penger fra Bingo'n er nå kommet inn. Første innbetaling ble på 27823,-

### 71/22 Forberedelser kurs våren 2023

- Nosework 21.-22. mai
- Brukshundkurs m/Heidi Linnerud – Heidi G. tar kontakt for mer detaljer
- Nybegynnerkurs blodspor med Kåre Undrum
- Bronsemerkekurs m/innslag av Kl1, med Anne Lise StorkjØrren og Hege Lindahl
- Valpekurs, med Beathe Riise? Heidi forespØr
- Hverdagslydighetskurs, med Beathe Riise? Heidi forespØr
- Nybegynner Agilitykurs, med Michelle Riise? Heidi forespØr

### 72/22 Mail fra Camilla Klufferud

- Anne-Mari skriver et svar til CK om at vi velger å bruke våre egne instruktØrer til kurs, og at Lundquist har vi hatt så mange ganger at vi ikke Ønsker det enda. Og at vi er flere som hadde en dårlig opplevelse med de siste gangen de hadde språkkurs hos oss. Ang Rallylydighetsstevne så stiller klubben seg positiv til det, men at hun da må regne med å hjelpe til selv også.

### 73/22 IGP/RIK-gruppa

- Ønske om lys på banen. Camilla tar kontakt med Lien Elektro, Fosser El installasjon, Kaaen Elektro og Pettersen El installasjon og ber om befaring og pris.

- Grappa ønsker evt å måke gressmatta i vinter. Dette ordner de sjøl via Torbjørn Galborgen.
- Ønske om A-hinder godkjennes av styret. Lasse jobber videre med det.
- Grappa ønsker å holde en prøve til våren. Helga 09.-11.06. Grappa gjennomfører dette mest sannsynlig uten videre hjelp av andre. Styret stiller evt med kiosk.

#### 74/22 Juleavslutning

- 1. desember på Speiderhuset
- Loddsalg m/pinner, Anne\_Mari ordner premier.
- Anne-Mari handler inn det som trengs; Grøt, sukker, kanel, pepperkaker, klementiner, twist, rød servietter og engangsartikler.
- Linn-Jeanette ordner arrangement på FB

#### 75/22 Eventuelt

- Anne-Mari forespør Måke-Knut om måking av Monserud i vinterhalvåret.
- Det må ut info til medlemmene om at klubben er NBF-medlem. Dette kan f.eks. være et emblem på hjemmesida vår som viser at vi er medlemmer.
- Vi velger i år å gå vekk fra tradisjonen om å sende julekort. Vi sender heller ut en julehilsen via hjemmesida vår og FB-sida.
- Anne-Mari bestiller 2 nye sett med rallyskilt hos Vofsa. Dette pga de nye reglene/skiltene som kommer 01.01.2023

**Neste styremøte 28.11.2022 kl 18.00**

03.11.2022

Camilla Rødland